
ABOUT THE ROLE – CLINICAL & DISPENSING AUDIOLOGIST

We are currently seeking a compassionate and dedicated Clinical and Dispensing Audiologist to join our amazing Team! Our clinic focuses on patient-centered care and the well-being of our clientele. We are offering a relocation package, health benefits as well as a competitive salary and flexible work schedule. If you enjoy the outdoors, nature, being active and being surrounded by an amazing community, this is the lifestyle choice for you! Cost of living and housing very affordable!

RESPONSIBILITIES

- Comprehensive hearing assessments and diagnostic testing for all ages (including OAEs and dedicated protocols for cognitive and hidden hearing loss assessments)
 - For private clientele, third-party clientele
 - ENT/Audiology clinics
- Prescribe, dispense and fit hearing devices and assistive listening devices
- Perform hearing aid maintenance checks and verification
- Dispense and fit custom and non-custom earplugs (swim plugs, hearing protection, sleeping plugs, communication)
- Provide appropriate counseling and education to individuals with hearing loss (and tinnitus) and their families to reduce communication problems and facilitate adjustments to hearing loss
- Community outreach and social media

QUALIFICATIONS, SKILLS AND ABILITIES

- Strong counselling and relationship building skills
- Ability to work in a group and independently, with effective time management
- Compassionate approach to hearing health care
- Strong initiative and problem-solving skills
- Professional attitude
- Bilingualism preferable
- Master's degree in Audiology from a recognized, accredited program
- Minimum 1 year clinical experience
- Licensed by CASLPO and ADP

WHY CHOOSE THE ETHIER HEARING CLINIC

- Range of expertise from diagnostics (updated current protocols) to cutting-edge hearing aid technology to bone-anchored hearing systems to much more!
- Tinnitus management expertise
- Age groups from infants to the elderly
- ENT/Audiology clinics with Dr. Jean-Luc Ethier
- Compassionate and friendly approach
- We take the time with our patients!
- Recognized by the IDA Institute
- Independent and privately owned clinic (we just celebrated our 16th year in business!!)
- Fully bilingual

BENEFITS/PERKS

- Flexible work schedule
- Dues and licenses covered yearly
- Parking
- Health Benefits available
- Conference stipend
- Relocation stipend
- Bonuses available
- Paid sick days
- Competitive salary

HOW TO APPLY:

Please email resume to **methier@tadh.com**.
Thank you for your interest; only candidates selected for interviews will be contacted.

À PROPOS DU POSTE D'AUDIOLOGISTE

Nous sommes actuellement à la recherche d'une(e) audiologiste compatissant(e) et dévoué(e) pour se joindre à notre formidable équipe! Notre clinique est axée sur les soins centrés sur le patient et le bien-être de notre clientèle. Nous offrons une prime de déménagement, des prestations de santé ainsi qu'un salaire compétitif et un horaire de travail flexible. Si vous aimez le plein air, la nature, être actif et être entouré d'une communauté extraordinaire, c'est le choix de vie qu'il vous faut ! Coût de vie et logement très abordable !

LES RESPONSABILITÉS

- Évaluations auditives complètes et tests diagnostiques pour tout âge (y compris les ÉOA et les protocoles dédiés aux évaluations des pertes auditives cognitives et cachées ('Hidden Hearing Loss'))
 - Pour la clientèle privée, la clientèle 'third-party';
 - Clinique d'ORL/Audiologie;
- Prescrire, dispenser et ajuster des appareils auditifs et des appareils d'aide à l'écoute;
- Effectuer le contrôle et la vérification de l'entretien des appareils auditifs;
- Dispenser et ajuster des bouchons d'oreille personnalisés et non-personnalisés (natation, protection auditive, sommeil, communication);
- Fournir des conseils et une éducation appropriés aux personnes souffrant d'une perte auditive (et d'acouphènes)
- ainsi qu'à leur famille afin de réduire les problèmes de communication et de faciliter les ajustements à la perte auditive;
- Sensibilisation de la communauté;
- Médias sociaux.

COMPÉTENCES ET APTITUDES

- Solides compétences en matière de conseil et d'établissement de relations
- Capacité à travailler en groupe et de manière indépendante avec une bonne gestion du temps
- Approche compatissante aux soins de santé auditive
- Esprit d'initiative et capacité à résoudre les problèmes
- Attitude professionnelle
- Bilinguisme (préférence)
- Maîtrise en audiologie d'un programme reconnu et accrédité;
- Minimum d'un an d'expérience clinique;
- Autorisé par l'ACOA et l'ADPP

POURQUOI CHOISIR LA CLINIQUE AUDITIVE ETHIER

- L'éventail des compétences va du diagnostic (protocoles actuels) à la technologie de pointe en matière d'appareils auditifs, en passant par les prothèses auditives à ancrage osseux, et bien plus encore!
- Expertise en matière de traitement de l'acouphène
- Groupes d'âge allant des nourrissons aux personnes âgées
- Cliniques d'ORL et d'audiologie avec le Dr Jean-Luc Ethier
- Approche compatissante et amicale
- Nous prenons le temps de nous occuper de nos patients!
- Reconnu par l'IDA Institute
- Clinique indépendante et privée (nous venons de célébrer notre 16e année!)
- Parfaitement bilinguebilingual

AVANTAGES

- Remboursement des frais annuels de cotisations et de permis
- Stationnement
- Prestations de santé disponibles
- Allocation pour les conférences
- Allocation de déménagement
- Primes disponibles
- Congés de maladie payés (2 jours)
- Salaire compétitif

COMMENT POSTULER :

Veuillez envoyer votre curriculum vitae à **methier@tadh.com** Nous vous remercions de votre intérêt. Seuls les candidats sélectionnés pour une entrevue seront contactés.